
         
  

Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 
Parochiecomité Obbicht 

 
 

Verslag  van de vergadering van het Parochiecomité op 
 
maandag 28 oktober ten huize van Lion Demarteau 
 
Aanwezig Ben Haerkens, vrz.  Jan Hermans  Lion Demarteau 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 19 september jl.  
- Het verslag van 19 september jl. is nog niet klaar. Dit wordt voor volgende vergadering 

geagendeerd. 
 

Actielijst 
Nr. 6. Dit is een onderwerp dat komende winter zijn beslag zal krijgen. 
Nr. 12. Het punt van de bladvangers zal in de cie. Gebouwen en Terreinen behandeld 
worden. De levering en aanbrengen van het dakluik zal door fa. H. Lacroix gebeuren. 
Nr. 16. Het etentje zal in gezamenlijkheid met het PC Grevenbicht incl. pastoor Houwman 
gebeuren. E.e.a. zal met Ger Theelen worden afgestemd. (Ben niet op di en do!) 
Nr. 19. Dit punt wordt aangehouden. 
Nr. 20. Dit wordt met Grevenbicht overlegd. 
 
3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
We hebben een notitie van het Ecrevissecomité ontvangend betreffende de inrichting van 
de begraafplaats. Er wordt stilgestaan bij de urnenbewaarplaats.  
- Argumenten om deze niet aan te passen zijn: 
- De urnenplaats is nu ingericht. Er komen kosten op het moment dat we deze gaan 

verplaatsen. 
- Er zijn de laatste tijd erg weinig bijzettingen. 
Bij een herinrichting kunnen mensen overwegen te stoppen met het bewaren van de urn. 
 
Ook wordt er gesproken over het plaatsen van alle te ruimen grafmonumenten aan de muur 
langs het kerkhofpad. Van reeds geruimde monumenten zouden de namen op een 
gedenkplaat vermeld moeten worden. Het PC is van mening dat we dat niet moeten doen. 
Er zijn al meer dan de helft van de graven geruimd. We lopen dan een zeer grote kans dat 
er namen vergeten of onjuist vermeld worden. En ook dit initiatief zal zeker niet gratis zijn. 
Zitgelegenheid. Lion zegt dat hier al bij de planning van de herinrichting over een of meer 
banken is gesproken. Dit kan in combinatie met enkele struiken, zeker geen bomen. Het 
Ecrevissecomité zou hier een financiële bijdrage in kunnen leveren. Lion zal dit met Hub 
Alberts kortsluiten. 
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4. Verslagen vervolgbijeenkomsten pastorale visie op de parochiekerken  
Ben en Lion zeggen alleen naar de weergave van de bijeenkomst in Obbicht gekeken te 
hebben.  
Lion merkt op dat hij in de vergadering in Obbicht al naar een projectplan heeft gevraagd. 
Ben zegt dat de eerste stap is dat we met de prioriteitenlijst die we reeds hebben opgesteld 
weten wat we willen weten 
Ben zegt dat de basisschool geen of nauwelijks geen aanvullende eisen zal hebben. 
 
De notitie van Stijn Knoors is in het parochiebestuur besproken. Hier is afgesproken dat we 
met Michel van Sloun contact zouden opnemen. 
Jan leest vervolgens de notitie aan Michel van Sloun voor.  
 

‘‘Dag Michel. 
 

Zoals je weet zijn we de laatste tijd druk (geweest) met de pastorale visie op de kerkgebouwen in onze 

parochie. 
In de laatst gehouden bestuursvergadering is dit onderwerp wederom agendapunt geweest. Zoals het nu 

voorstaat zal de kerk van Buchten als eerste aan de eredienst worden onttrokken en vervolgens worden 
gesloten. 

Daarna gaan we kijken hoe we de kerk in Obbicht voor medegebruik geschikt kunnen maken. 
Graag nodigen wij jou uit om in de eerstkomende bestuursvergadering op 4 december aanwezig te zijn. 

Wij willen dan graag jouw adviezen vernemen hoe we dienen om te gaan in beide gevallen met een aantal 

regels alsook wat er zoal komt kijken op bouwtechnisch vlak etc. 
De vergadering begint om 20:00 uur in het parochiekantoor in Born. 

Wij hopen dat je hiertoe bereid bent en uiteraard past in jouw agenda. 
 

Namens het parochiebestuur Parochie Maria Moeder van Barmhartigheid  - Jan Hermans, secr.’ 

 

Ben merkt op dat Buchten en Obbicht parallel kunnen lopen. Daarnaast vraagt Ben of er in 
het PB is gesproken over het eerst sluiten van Holtum en daarna pas Buchten. Dit is niet 
gebeurd. Ben zegt hierover teleurgesteld te zijn. Hij twijfelt aan de kwaliteit van de 
gevoerde discussies. Dat Holtum een rijksmonument is is niet relevant, deze kerk kan toch 
aan de eredienst worden onttrokken. 
 

Michel heeft op de uitnodiging als volgt geantwoord:  
 

‘Dag Jan,   

Ik heb e.e.a. intern even kortgesloten met algemeen-econoom Frank Hamers. Wat betreft het vraagstuk 
inzake de Catharinakerk in Buchten, dat is vooral kerkjuridisch van aard en daarvoor is vicaris-generaal 

Quadvlieg de aangewezen persoon. Tevens kan hij ook vanuit de pastorale- en liturgische invalshoek reageren 

op het voorgestelde medegebruik van de Willibrorduskerk in Obbicht. Wat betreft de zakelijke aspecten, bij 
zowel Buchten alsook Obbicht, is Frank Hamers de aangewezen persoon. Uiteraard ben ik bereid om aan te 

schuiven in een dergelijk overleg maar zeker niet alleen. Met Frank Hamers afgesproken om aan jou aan te 
geven dat de parochie een formeel verzoek voor nader overleg indient in navolging op de eerder door de 

parochie aangereikte pastorale visie op de toekomst van de kerkgebouwen en daarin te ondernemen 

vervolgstappen voor met name de kerkgebouwen in Buchten en Obbicht. Een dergelijk verzoek kun je 
rechtstreeks indienen bij algemeen-econoom Frank Hamers via Milena Grillo van ons 

secretariaat m.grillo@bisdom-roermond.nl . 
  

Ervan uitgaande je hiermee voldoende en correct te hebben geïnformeerd. 

Gr. Michel Van Sloun’ 
 

Ben vraagt Lion met Jo Savelkoul contact op te nemen om de prioriteitenlijst van Concordia 
door te nemen en te vragen of de school aanvullende wensen ten deze heeft. Als hier geen 
op- en aanmerkingen op zijn kunnen we wellicht verder met het bisdom. 

mailto:m.grillo@bisdom-roermond.nl
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Ook zegt Ben bevreesd te zijn dat na onttrekking aan de eredienst we de kans lopen dat 
daarna spoedig minder of geen missen meer gedaan zullen worden. 
Hij is tevens is van mening dat we moeten weten wat we wel of niet mogen in ons 
kerkgebouw. 
 
5. Aandachtspunten vanuit Obbicht voor de begroting 2025 
Aangezien we op korte termijn de begroting 2025 moeten vaststellen en insturen naar het 
bisdom is het zinvol om een stelpost voor het mogelijk aanpassen van het kerkgebouw in 
de begroting op te nemen. Lion zegt hier ook nog eens goed naar te kijken. Ook moeten 
we hier met Ger Theelen over praten. 
 
6. Informatie vanuit Parochiebestuur 
Er zijn op dit moment geen ‘spannende’ onderwerpen te melden. 
Wel is het vermeldenswaard dat er in 2025 geen communicanten in Obbicht zijn. Dat houdt 
in dat de communiemis in Grevenbicht gehouden zal worden. Dit is ook logisch. 
Het jaar erna zal deze in Obbicht zijn (als er kandidaat-communicantjes).  
Ook is er per 1 januari een vacature op het parochiekantoor. Miet Coenen stopt per 
genoemde datum. Pastoor zou hier in de opvolging het voortouw nemen. 
Ben zegt dat hij pastoor getipt heeft om Riny Vrancken hiervoor te benaderen. 
T.a.v. het afscheid van Miet moet er een stukje in het parochieblad komen, hier zal William 
van de Wauw zorg voor dragen. 
 
7. Datum prikken voor overleg met PC-Grevenbicht 
Ger Theelen heeft gevraagd om een datum voor het eerste gezamenlijke overleg. Er 
worden 3 datums benoemd die aan Ger zullen worden doorgegeven : 8 – 11 en 15 
november. Telkens om 14:00 uur in ons parochiezaaltje. Aandachtspunten kunnen zijn : de 
sacramentsprocessies, meer PR voor de kinderwoorddiensten en de conversie van het 
grafbestand. 
Het gaat bij dit overleg om een frequentie van 2 x per jaar. 
 
8. Activiteitenkalender 
Niet aan de orde geweest. 
 
9. Rondvraag 
- Jan Hermans vraagt of, op het moment dat het koor afwezig is, we een gregoriaans 

koor willen inhuren voor het opluisteren van de mis. Tegen een vergoeding van ± € 
100,-. Er wordt afgesproken dat we dan wel Mia Hustinx en Ger Hubens hiervan op de 
hoogte stellen. 

- Lion meldt dat Pierre Lebon (dirigent van het gelegenheidskoor) heeft aangegeven geen 
vergoeding te willen hebben voor de repetities. Er wordt voorgesteld om een attentie 
hiervoor beschikbaar te stellen. Dit moet door het parochiebestuur opgepakt te worden. 
Ook wordt door Lion de vraag voorgelegd wat de (financiële) mogelijkheden zijn voor 
het houden van de repetities van het koor. Hiervoor moet een aantal zaken onderzocht 
worden. Met name moeten de stookkosten duidelijk zijn, met name in de koude 
wintermaanden.  

- Met Kerstmis zal er een kerstspel opgevoerd worden. Lion wil de kinderen van de ouders 
in de diverse app-groepen hiervoor benaderen. Dit zou dan met een link via de site 
kunnen gebeuren. 
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- Ben zegt dat we de verlengingen binnenkort gaan bekijken. Jan heeft deze bekeken en 
al bezorgd. Er zijn van 3 graven rechthebbenden die weigeren om de ruimingskosten te 
betalen. We kunnen wellicht deze mensen een afstandsverklaring laten tekenen, we 
kunnen dan het kopstuk laten staan en de voet verwijderen. Dan wordt het niet 
helemaal een kale vlakte. 

- Ook is Ben van mening dat er op korte termijn een gesprek met Concordia moet 
plaatsvinden over de stand van zaken van het medegebruik. 

 
 
10. Sluiting  
Niets meer aan de orde sluit Ben de vergadering en wenst iedereen een prettige 
voortzetting van de dag. 
 
 
 
 
 

Vergaderdatums 2024 
 
Ma 22 januari   Lion Demarteau  Ma 1 juli  Ben Haerkens 
Ma 26 februari Ben Haerkens   Do 19 september Jan Hermans 
Ma 8 april  Jan Hermans   Ma 29 oktober  Lion Demarteau 
Ma 3 juni  Lion Demarteau  Ma 9 december Ben Haerkens  
  

 

 

Handtekening voor akkoord verslag : 

 

Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

…………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 28.10.24   No. 5-2024 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 6 12-01-22 Opruimen archief Lion/Jan Voorjaar 2025 

 12 23-05-23 Waterafvoer kerkdak herstellen → door fa. Verkoelen Lion z.s.m. 

13 03-07-23 Navragen verzekering zonnepanelen → wachten op nieuwe polis Donatus Jan AF 

16 04-12-23 Organiseren jaarlijks etentje PC → gezamenlijk met PC Grevenbicht en pastoor Houwman Jan Voorjaar 2025 

19 04-12-23 Montage nieuwe ledlampen kerkplafond Lion aanhouden 

20 22-01-24 Conversie begraafplaatsadministratie van: Access naar Excel naar DocBase iom PC Grevenbicht PC Voorjaar 2025 

21 28-10-24 Ecrevissecomité informeren inzake inrichting begraafplaats Lion 9-12-24 

22 28-10-24 Vaststellen wensenlijst basisschool mbt medegebruik kerkgebouw Lion 9-12-24 

     

 

 
 

 


